
 
PROTOKOLL 

 

Styremøte # 4 – 2024    

Avholdt mandag 25. mars 2024 klokken 20.00 på teams 

 

Tilstede:  President:   Stian Grimseth, Tambarskjelvar IL  

Visepresident:  Ingeborg Marie Endresen, AK Bjørgvin 

Styremedlem:   Erika Jellestad, Vigrestad IK 

Styremedlem:   Christian Lysenstøen, Spydeberg Atletene 

Styremedlem:  Kim-Eirik Tollefsen, Tønsberg-Kameratene  

Vara styremedlem 1: Randi Schei, Hitra VK 

Vara styremedlem 2:  Robert Grønland, Elverum AK 

   

  Generalsekretær:  Svein-Erik Edvartsen 

 

  Organisasjonskonsulent: Emelie Nilsen  

 

SAK 28/24 PROTOKOLL FRA STYREMØTE # 3 – 2024 AVHOLDT 24.02.2024 

 

Protokollen fra styremøte # 3 - 2024 ble sendt styret jfr. vedtatt styreinstruks. 

Grimseth, Jellestad og Schei ble invitert til å godkjenne protokollen. 

 

VEDTAK: Protokollen fra styremøte # 3 ble godkjent uten merknader.   

 

SAK 29/24 HABILITET 

 

Forbundsstyret, varamedlemmer og ansatte med tale – og forslagsrett inviteres til å 

vurdere sin habilitet i de ulike saker i styremøte # 4 – 2024. 

 

VEDTAK: President Stian Grimseth erklærte seg inhabil i sak 33/24, ellers erklærte ingen 

seg inhabile.   

 

SAK 30/24 MUNTLIGE ORIENTERINGSSAKER  

  

Fysisk styremøte 29. april 2024 i Oslo 

President Stian Grimseth orienterte om det første fysiske styremøte med det nye 

forbundsstyret som avholdes i Oslo på Olympiatoppen 29. april 2024. Tidligere 

toppidrettssjef Bjørge Stensbøl inviteres til dette møtet. Stensbøl har stor erfaring 

med styrearbeid og fra idrettsorganisasjonen, og har senere vært konsulent og driver 

organisasjons- og lederutvikling i næringslivet. Stensbøl gjør dette kostnadsfritt for 

NVF 

 

 



 

 

Landslags – og utviklingskomiteen (LUK) – drift/prosesser komiteens første år 

President / leder av LUK Stian Grimseth orienterte om hvordan LUK har fungert 

siden komiteen ble oppnevnt i mai 2023. Det har så langt vært ett møte i 2024 og 

det har i tillegg vært en del kommunikasjon i LUKs messengergruppe.  

 

NM junior 20. april 2024 er siste kvalifiseringsdato for EM ungdom/junior. LUK 

lager innstilling til uttak av utøvere og trenere etter nevnte NM. Alle aktuelle 

utøvere er allerede meldt inn (frist 15. mars 2024). Ingen trenere er meldt inn, men 

her er det ikke endelig frist før nærmere mesterskapet. Generalsekretæren presiserte 

at det ikke er noe i veien for at andre enn FS kan sitte i LUK. 

 

Visepresident Endresen presiserte at det er behov for mer skriftlighet og 

dokumentasjon fra gruppens arbeid, og at dokumentasjon fra LUKs 

messengergruppe ikke er tilstrekkelig.  

 

Regnskapsrapport pr. 29.02.2024 

Generalsekretær Svein-Erik Edvartsen gikk igjennom regnskapsrapporten pr. 

29.02.2024.  

 

Visepresident Ingeborg Endresen stilte spørsmål om periodisert budsjett, og når 

store inntekter og utgifter kommer. Det ble enighet om at det lages egen kolonne 

der dette fremgår. Kostnader som tilhører en bestemt måned men ikke enda er 

fakturert/ betalt skal også avsettes for i regnskapet, slik at det fremgår tydelig 

hvilken måned kostnaden faktisk påløper. Generalsekretæren presiserte at NVF 

ikke vil ha noen likviditetsutfordringer i løpet av året.  

 

Forbundsstyremedlem Christian Lysenstøten stilte spørsmål om hva «like 

muligheter Ine» var. Presidenten svarte at dette var eget tiltak der OLT tok ut Ine 

Andersson.  

 

Det ble også stilt spørsmål knyttet til medaljebonus. Administrasjonen sørger for at 

dette gjøres kjent i organisasjonen.  

 

OL 2024 

President Stian Grimseth orienterte om at det ligger inne ny søknad hos 

Olympiatoppen når det gjelder optimaliseringsmidler frem mot OL 2024 i Paris. 

 

Generalsekretær Svein-Erik Edvartsen orienterte om at visepresident Ingeborg 

Endresen representerer NVF politisk under OL i Paris, og erstatter tidligere 

visepresident Hilde Næss. Det tidligere presidentskapet besluttet at OL-

representasjonen deles mellom visepresidenten (politiske møteplasser) og 

generalsekretæren (administrative møteplasser), og at dette er meldt inn til NIF 

innen fristen som var 1. mars 2024. Flybilletter og hotellbestillinger er ivaretatt av 

NIF. Når prorgammene for de ulike møteplassene kommer fra NIF, vil 

Forbundstsyret foreta nye vurderinger for å sikre at representasjonen under 

mesterskapet er hensiktsmessig.  

 

VEDTAK: Styret tok orienteringssakene til orientering med ovennevnte merknader. 

 

SAK 31/24 SKRIFTLIGE ORIENTERINGSSAKER  

 



 NM senior 2024: 

 https://vektlofting.no/nyheter/2024/solfrid-koanda-og-ragnar-g.-holme-vant-arets-

kongepokaler/ 

 

Årets lederseminar: 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/arets-lederseminar-har-fokus-pa-klubbutvikling/ 

 

Forslag til nytt teknisk reglement: 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/forslag-til-nytt-teknisk-reglement/ 

 

Nytt stevnesystem: 

 https://vektlofting.no/nyheter/2024/nytt-stevne-system-under-nm-junior-2024---

husk-pameldingsfristen-30.-mars/ 

 

Dommerkurs i regi av Østlandet Vektløfterregion 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/ni-nye-dommere-er-klare-til-a-bidra-som-

dommere-pa-stevner-og-mesterskap/ 

 

X IDE ny samarbeidspartner: 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/x-ide-ny-samarbeidspartner/ 

 

Flemmen og Co advokatfirma ny samarbeidspartner: 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/flemmen-og-co-advokatfirma-ny-

samarbeidspartner/ 

 

Fokus på årets lederseminar: 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/nvfs-lederseminar-2024/ 

 

Forbundstinget 2024: 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/forbundsstyret-kjartan-berland-styrte-det-hele-

med-stoisk-ro/ 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/forbundstinget-2024-fire-nye-personer-valgt-

inn-i-forbundsstyret/ 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/forbundstinget-2024-aresmedlem-per-marstad-

pa-plass/ 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/tinghelgen-bilderigg/ 

 

NVF søker salgskonsulenter: 

https://vektlofting.no/nyheter/2024/norges-vektlofterforbund-soker-

provisjonsselgere/ 

 

VEDTAK: Styret tok orienteringssakene til orientering. 

 

SAK 32/24 BERAMMELSE NORSKE MESTERSKAP 2025 

 

 Forbundsstyret fikk fullmakt av Forbundstinget til å beramme dette endelig. Forslag 

fra administrasjonen fulgte vedlagt sakslisten. Når Forbundsstyret har besluttet 

datoer, vil generalsekretæren lyse ut norske mesterskap for 2025 i samsvar med 

praksis. 

 

VEDTAK: Styret vedtok datoer for norske mesterskap 2025 som følger vedlagt sakslisten. 

Forbundsstyret besluttet å avholde NM Veteran og NM ungdom på ulike 

tidspunkter, da Norges Cup arrangeres samtidig som NM ungdom. 
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SAK 33/24 NVFs REPRESENTASJON I STYRET I VM 2025 AS 

 

 NVF eier 40% av selskapet og tidligere visepresident Hilde Næss er forbundets 

representant i selskapets styre. Styret i sin helhet fremgår her: 

https://w2.brreg.no/enhet/sok/detalj.jsp?orgnr=929479262  

 

Selskapet avholder generalforsamling i Førde (Scandic Sunnfjord Hotel) fredag 26. 

april 2024 klokken 09.00. Det er muligheter for å delta via teams. Selskapets 

representant fra NVF og generalsekretæren er invitert til arbeidsmøte i etterkant av 

generalforsamlingen (11.00 – 14.00). 

 

Saksunderlag var utarbeidet av visepresident Ingeborg Endresen og ble sendt 

Forbundsstyret jfr. vedtatt styreinstruks. Saksunderlaget følger vedlagt protokollen. 

 

VEDTAK: Forbundsstyret besluttet enstemmig at Hilde Næss forsetter som NVFs 

representant i styret i VM 2025 AS.  

 

Næss deltar også på NVFs vegne i arbeidsmøtet i etterkant av 

generalforsamlingen. Ingen andre fra NVF deltar. 

 

SAK 34/24     NESTE STYREMØTE 

 

   Forbundsstyret berammet neste styremøte på teams til mandag 15. april 2024  

 klokken 20.00. Forbundsstyret med visepresident Endresen i spissen, tar ansvar for 

å utarbeide et underlag for diskusjon på neste styremøte, slik at alle oppgaver 

Forbundsstyret har det neste året ivaretas på en god måte gjennom nødvendige 

komiteer og utvalg. Det vil også inviteres bredt i organisasjonen til deltagelse i de 

komiteer og utvalg som oppnevnes. Administrasjonen sender over sitt syn i saken 

til Forbundsstyret.  

 

Fysisk styremøte ble berammet til mandag 29. april 2024 i Oslo. 

 

SAK 35/24 EVENTUELT  

 

 Ingen saker. 

https://w2.brreg.no/enhet/sok/detalj.jsp?orgnr=929479262

